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عضو کمیسیون بهداشت مجلس انتقاد کرد
طرح تحول سلامت 
و عارضه تزریق پول

آرامش ایجادشده بر اثر پول های تزریق شده 
به بخش درمان در چارچوب طرح تحول سلامت، 
آرامش قبل از توفان اس��ت. مس��عود پزشکیان، 
عضو کمیسیون بهداشت و درمان مجلس شورای 
اسلامی، با اشاره به هشدارهای خود درباره طرح 
تحول سلامت گفت: براساس تجارب بین المللی، 
رفرنس ها و نظریات کارشناسی، این روش توصیه 
نمی شود. وی با اشاره به اینکه سازمان بهداشت 
جهانی و سیاس��ت های کلی ابلاغی رهبری نیز 
روش به کار گرفته شده در طرح یادشده را توصیه 
نکرده ان��د، به فارس اظهار داش��ت: این روش��ن 
اس��ت که باید از بهداشت و پیشگیری آغاز کرد. 
پزشکیان تصریح کرد: با آغاز طرح تحول سلامت، 
بودجه را مانند داروهای مسکن به مریض تزریق 
کردن��د بدون آنکه دنبال درمان ریش��ه بیماری 
باش��ند، یعنی تصور کردند پولی که تزریق شده 
اس��ت آرامش دائمی ایجاد می کند، در حالی که 

آرامش قبل از توفان است. 

مشارکت 85درصدی تهرانی ها 
در مراسم محرم

بیش از ۸۵ درصد شهروندان تهرانی به صورت 
حض��وری در مراس��م ده��ه اول محرم ش��رکت 
کرده ان��د و 7/4 درص��د فق��ط از طریق تلویزیون 
مراس��م محرم را دنبال کرده اند. به گزارش »وطن 
امروز«، غلامرضا مقدم و علی حاتمی اعضای هیات 
علمی پژوهشکده فرهنگ، هنر و معماری جهاد 
دانشگاهی، محرم سال گذشته پژوهشی با عنوان 
سبک های رفتاری شهروندان تهرانی در ایام محرم 
با نمونه 1300 نفری در مناطق بیس��ت ودوگانه 
ش��هر تهران انجام دادند.براس��اس نتایج به دست 
 آم��ده درباره نحوه حضور در مراس��م ع��زاداری، 
۵4 درصد از پاس��خگویان همراه ب��ا خانواده، 26 
درص��د به صورت ف��ردی، و 1۵ درص��د همراه با 
دوس��تان و همس��ایگان خود در مراسم عزاداری 
حاضر شده اند. همچنین حضور جوانان 1۸ تا 29 
سال نسبت به دیگر گروه های سنی در تکیه ها و 
عزاداری ه��ای خیابانی بیش��تر از دیگر گروه ها به 
چشم می خورد. در مقابل مسن تر ها بیشتر ترجیح 
داده اند در مراسم مساجد شرکت کنند. همچنین 
درباره حضور مس��تقیم در مراسم، یافته های این 
تحقیق شاهد آن است که فارغ از نوع سبک زندگی 
۸۵/3 درصد از شهروندان در مراسم عزاداری محرم 
ش��رکت کرده اند و 7/4درصد از طریق تلویزیون 
برنامه های محرم را پیگی��ری کرده اند و تنها 7/3 

درصد در مراسم شرکت نداشته اند.

تحول در علوم انسانی 
با هدف تغییر بینش

هدف اصلی تحول علوم انسانی، ایجاد تحول 
در بین��ش، روش و محصول اس��ت. به گزارش 
»وطن امروز«، میثم لطیفی، رئیس مرکز نوآوری 
و ایده پ��ردازی در علوم انس��انی درباره اقدامات 
موثر بر بهره وری بیشتر از علوم انسانی اسلامی 
گفت: در یک بازه زمانی مشخص باید اقدامات 
اساسی صورت گیرد. اولین گام این است که باید 
تجربیات دانشگاه های موفق مانند دانشگاه امام 
صادق)ع( اس��تخراج شود و برای الگوبرداری در 
اختیار سایر دانش��گاه ها قرار گیرد. وزارت علوم 
تاکنون تلاش نکرده که نقاط قوت این دانشگاه 
را تقویت و نقاط ضعف��ش را برطرف کند.  وی 
در پاس��خ به اینکه آیا تحول در علوم انسانی به 
معنای تولید و رسیدن به علوم انسانی اسلامی 
است، بیان داشت: منظور از تحول فقط به معنی 
تولید دانش نیس��ت. در راستای بینش صحیح، 
روش های درس��ت و کاربردی تولید می ش��ود. 
هدف اصلی تحول علوم انسانی، ایجاد تحول در 

بینش، روش و محصول است.
ضربه به علوم انسانی با انحصارگرایی ■

همچنین به گفته مدیر گروه فلس��فه دین و 
فلسفه اس��لامی پردیس فارابی دانشگاه تهران، 
علوم انس��انی کنونی براساس روش علم گرایی و 
تجربه گرایی شکل گرفت که به دلیل انحصارگرایی 
و ات��کای صرف به تجربه و کنار گذاش��تن عقل 
و دین ناقص اس��ت. محمد محمدرضایی، مدیر 
گروه فلسفه دین و فلسفه اسلامی پردیس فارابی 
دانشگاه تهران درباره ضرورت تحول علوم انسانی 
و تولید علوم انسانی اسلامی، گفت: اگر بخواهیم 
درباره علوم انس��انی کنون��ی صحبت کنیم باید 
بس��تر ش��کل گیری این علوم را مورد بحث قرار 
دهیم تا بدانیم براس��اس کدام مبانی فلس��فی، 
کلامی و معرفت شناختی ش��کل گرفته اند. وی 
افزود: براس��اس روش علم گرایی و تجربه گرایی، 
علوم انس��انی کنونی ش��کل گرفت که به دلیل 
انحصارگرای��ی و اتکای صرف ب��ه تجربه و کنار 
گذاشتن عقل و دین ناقص است و بشر را از دیگر 

حوزه های شناخت محروم می کند.  

فرمانده نیروی انتظامی خوزستان مطرح کرد
تکذیب خبر تیراندازی به عزاداران 

در بهبهان

فرمانده نیروی انتظامی خوزستان تیراندازی 
به عزاداران حس��ینی در روز عاش��ورا در بهبهان 
را تکذی��ب ک��رد. س��ردار محمدرضا اس��حاقی، 
فرمان��ده نیروی انتظامی خوزس��تان درباره خبر 
تیران��دازی به ع��زاداران در بهبه��ان عنوان کرد: 
هیچ تیراندازی به هیات های عزاداری در اس��تان 
خوزس��تان گزارش نش��ده و خبرهای منتش��ره 
در ای��ن باره را تکذیب می کن��م. فرمانده نیروی 
انتظامی خوزس��تان به ایرنا تاکید کرد: این اخبار 
هیچ س��ندیتی ندارد و کذب است. گفتنی است، 
برخی رسانه ها از تیراندازی به یکی از هیات های 
مذهب��ی در بهبهان و زخمی ش��دن ۵ تن خبر 
داده بودن��د. در همین ح��ال معاونت اجتماعی 
فرماندهی انتظامی اس��تان خوزستان نیز با بیان 
اینکه این حادثه در هیات های عزاداری رخ نداده 
از درگیری گروه های اراذل و اوباش با یکدیگر خبر 
داده است.  سرهنگ موسوی، معاونت اجتماعی 
فرماندهی انتظامی استان خوزستان با رد شایعات 
درباره درگیری در گروه های عزاداری و تیراندازی 
به عزاداران حس��ینی، گفت: حادثه روز شنبه در 
بهبهان مربوط به تعدادی از اراذل و اوباش و افراد 
شرور سطح منطقه است که با اسلحه ساچمه ای 
یکدیگر را زخمی کردند. وی با تاکید بر اینکه در 
این تیراندازی ۵ تن زخمی شدند، یادآور شد: در 
کمتر از چند دقیقه نیز 6 عامل اصلی این درگیری 
بازداشت و به مقر انتظامی منتقل شدند. موسوی 
خاطرنشان کرد: یکی از عاملان این درگیری حین 
فرار از دس��ت پلیس توسط عوامل انتظامی مورد 

اصابت گلوله قرار گرفت و مجروح شد.
دس�تگیری عاملان تیران�دازی به کمک  ■

نیروهای امنیتی
این در حالی اس��ت که دادستان عمومی و 
انقلاب بهبهان موضوع تیران��دازی به عزاداران 
را تأیید کرده است. فاضل محمدپور، دادستان 
عموم��ی و انقلاب بهبهان با تش��ریح جزئیات 
حادثه تیراندازی به عزاداران حسینی در مسیر 
امامزاده حیدر این شهرستان بیان کرد: ساعت 
2:10 بامداد عاش��ورا یکی از این افراد با اسلحه 
ش��کاری به سمت عزاداران شلیک می کند که 
در ای��ن حادثه 7 نفر مصدوم و به بیمارس��تان 
منتقل می ش��وند.  وی  عن��وان کرد: بی درنگ 
مام��وران نی��روی انتظامی و س��پاه وارد عمل 
ش��دند و با توج��ه به اینکه چن��د روز قبل در 
جلسه شورای تامین به آنها تذکر لازم داده شده 
بود و با توجه به بح��ث داعش و قضیه دزفول 
در آمادگی کامل به س��ر می بردند، درکمتر  از 
1۵ دقیقه 6 نفر از عوامل حادثه شناس��ایی و 
دستگیر ش��دند. دادس��تان عمومی و انقلاب 
بهبهان یادآور شد: تیراندازی متقابل از سمت 
نی��روی انتظامی هم صورت گرف��ت و یکی از 
عوامل حادثه تیر خورد و چند نفر دیگر متواری 
ش��دند که هم اکنون 6 نفر از عوامل حادثه در 
بازداشت هستند. محمد پور ادامه داد: این حادثه 
قبیله ای نبوده است و حادثه تروریستی نیست 
و با حادثه تیراندازی در دزفول ارتباطی نداشته 
است. وی خاطرنشان کرد: 3  نفر از مجروحان 
از بیمارستان مرخص شدند و مابقی نیز تحت 
درمان هستند. در تلاش هستیم تا تعدادی از 

افرادی که متواری هستند نیز دستگیر شوند.

توزیع شیر در مدارس از 10آبان

پیش بینی می کنیم از 10 آبان توزیع شیر 
در تمام مدارس ابتدایی و متوس��طه اول و دوم 
تهران اع��م از دولتی و غیردولتی آغاز ش��ود. 
اس��فندیار چهاربند، مدیرکل آموزش وپرورش 
ش��هر تهران درب��اره توزیع ش��یر در مدارس 
تهران اظهار داشت: کمیته شیر شهر تهران را 
تشکیل دادیم و با دانشکده های علوم پزشکی 
تهران، ایران و شهید بهشتی تمام مقدمات کار 
ب��رای رعایت ضوابط و معیارهای تهیه و توزیع 
ش��یر را بررسی و تصویب کردیم. وی به فارس 
گف��ت: مراحل مقدماتی برای عقد ق��رارداد با 
کارخانه های شیر انجام شده است و پیش بینی 
می کنیم از 10 آبان توزیع شیر در تمام مدارس 
ابتدای��ی و متوس��طه اول و دوم ته��ران اعم از 
دولتی و غیردولتی را آغاز کنیم. چهاربند افزود: 
پیش بینی می کنیم بالغ بر یک میلیون و صد 
هزار دانش آموز در ش��هر تهران تحت پوشش 
توزیع شیر قرار گیرند و در طول سال تحصیلی 
9۵�94 ب��ه طور میانگین بتوانیم حدود ۵0 تا 

۵۵ نوبت توزیع شیر در مدارس داشته باشیم.

نبض جامعه

ش��رایطی  در  اجتماع�ی:  گ�روه 
علاقه من��دان،  دوس��تداران،  ک��ه 
ح��وزه  اس��اتید  و  کارشناس��ان 
محیط زیس��ت بر حفظ و حراس��ت 
از منابع طبیعی کشور تاکید داشته 
و دارن��د و ای��ن مهم را ب��ه عنوان 
اولوی��ت فعالیت ه��ای اجرای��ی  و 
عمرانی کشور می دانند، در روزهای 
گذشته خبرهایی در برخی رسانه ها 
منتش��ر شده اس��ت که از موافقت 
دولت با تخری��ب بخش عظیمی از 
جنگل ه��ای هیرکانی حکایت دارد. 
بخشی از جنگل های هیرکانی که از 
قضا مقدار و هکتارش هم کم نیست 
و بی��ش از 93 هکتار از جنگل های 
پر ب��ار و درخت ای��ن منطقه را در 
بر می گیرد، قرار است برای احداث 
یک س��د به ن��ام ش��فارود تخریب 
ش��ود! اصل خبر از این قرار اس��ت: 
»موافقت دولت با تخریب 93 هکتار 

ازجنگل های هیرکانی!« این خبر به نقل از حمید 
جلالوندی، مدیر کل دفتر ارزیابی زیست محیطی 
سازمان محیط زیست منتشر شده است و از عزم 
دولت برای س��اخت یک سد به نام »شفارود« با 
تخریب ای��ن مقدار جنگل خبر می دهد. هرچند 
که مدیر کل دفتر ارزیابی زیست محیطی سازمان 
محیط زیس��ت، موافقت ابتدای��ی و اعطای مجوز 
در زمین��ه تخری��ب 93 هکتار جن��گل و پروژه 
س��د را به مدی��ران وقت دولت گذش��ته ارتباط 
داده اس��ت اما پرس��ش های مهمی که در زمینه 
اظهارات این مدیرکل س��ازمان محیط زیست به 
وجود می آید این اس��ت که آی��ا در حال حاضر 
نمی ت��وان با اقدامات پیش��گیرانه از تخریب این 

حجم از جنگل ها جلوگی��ری کرد؟ آیا نمی توان 
برای احداث سد راهکار دیگری از سوی سازمان 
محیط زیست پیشنهاد ش��ود؟ آیا نمی توان برای 
تامی��ن آب ش��رب از روش ها و اس��تانداردهای 

دیگری استفاده کرد؟ 
گزینه های دیگری وجود داشت! ■

جالب اینجاس��ت ک��ه حمی��د جلالوندی در 
بخش��ی از اظه��ارات خ��ود در گفت وگو ب��ا ایلنا 
گفته اس��ت: » در مجموع در هر موضوعی که با 
جنگل درگیری داشته باشد، موافق نیستیم. جهاد 
کش��اورزی گزینه ه��ای دیگری هم چ��ون ایجاد 
آب بند برای تامین آب در این منطقه را داشت تا 
ش��کل  دیگری به جز سد استفاده شود اما وزارت 

نیرو مطرح کرد که از نظر فنی امکان دیگری جز 
احداث سد وجود ندارد«. 

موافقت محیط زیست با تخریب  93 هکتار ■
هر چند تامین آب شرب و انتقال آن به بخش های 
گوناگون موضوعی غیر قابل اجتناب است و نمی توان 
از آن صرف نظر کرد، اما تجربه ثابت کرده است در 
چنی��ن مواردی در ابتدا بای��د اولویت با موضوعات 
محیط زیستی باش��د و در وهله دوم مسائل دیگر. 
بی شک طرحی به این عظمت که نیازمند تخریب 
93 هکتار جنگل و درخت است، باید پشتوانه های 
عملیاتی، فکری، نظری بیشتر و بهتری داشته باشد 
 تا آسیب های زیست محیطی آن در پایین ترین حد 

ممکن باشد.

گزینه نهایی، تأیید محیط زیست  ■
را ندارد

از دیگ��ر ن��کات جال��ب توجه در 
اظهارات این مدیر کل سازمان حفاظت 
محیط زیست، اشاره وی به این موضوع 
اس��ت که گزینه نهایی مطرح ش��ده 
برای این سد، تاییده سازمان حفاظت 
محیط زیس��ت را ندارد تا آنکه ارزیابی 
زیس��ت محیطی آن ارائه و تمهیدات 
لازم اندیشیده شود و اگر این گزارش 
ارزیابی در کمیته ماده 2 تصویب شود، 

آن وقت مجوز خواهد گرفت.
چند پیشنهاد مهم  ■

به هر روی چ��ه این طرح مجوز 
داشته باش��د و چه بعد ها بخواهد از 
سوی سازمان حفاظت محیط زیست 
مجوز بگیرد، قبل از اعطای هر مجوز 
یا اقدام��ی باید ض��رورت و اهمیت 
نابودی بخش زیادی از جنگل ها مد 
نظر مدیران امر باشد و نباید به بهانه 
ساخت یک سد یا انتقال آب شرب، حجم عظیمی 
از منابع طبیعی تخریب ش��ود. شایسته است که 
در وهل��ه اول یکبار دیگر طرح ایجاد این س��د پر 
حاشیه مورد نقد و بررسی قرار گیرد و راهکارهای 
عملیاتی بهتری پیشنهاد و اتخاذ شود. علاوه بر این 
می توان با جایگزینی مس��یر ها و پروژه های دیگر 
برای آب رس��انی و تامین آب شرب، آب مورد نیاز 
کشاورزی و صنعت، از ساخت سد در این منطقه 
پیشگیری کرد و مسیر ها و روش های جایگزین را 
با توجه به آخرین متد و فناوری روز دنیا و با تکیه 
بر علم و دانش متخصصان داخلی انتخاب و از هدر 
رفتن و همچنین نابودی و تخریب منابع طبیعی 

هم تا حد ممکن پیشگیری کرد.

آیا دولت با تخریب بخش عظیمی از جنگل های هیرکانی برای احداث یک سد موافقت کرده است؟

تیشه بر ریشه 93 هکتار درخت!
آژیر

نیمکت

مشاور رئیس سازمان سنجش  خبر داد 

آغاز نام نویسی تکمیل ظرفیت آزمون سراسری 94

مدیرکل نظارت سازمان غذا و دارو:

روغن زیتون »پومیس« نخرید

ساخت نانوابزار های الکترونیکی در کشور

رئیس کمیسیون اصل 90 مطرح کرد

لزوم ارجاع پرونده بورسیه ها به قوه قضائیه

رئیس کمیته عمران شورای شهر تهران اعلام کرد

اجرای طرح LEZ تا پایان آبان

واکنش به ثبت برند مک فلری در ایران

نام نویس��ی  اجتماع�ی:  گ�روه 
آزم��ون  ظرفی��ت  تکمی��ل 
 سراس��ری س��ال 94 از چهارم آبان آغاز می شود و تا 
7 آب��ان ادام��ه دارد. حس��ین توکلی، مش��اور عالی 
رئیس س��ازمان س��نجش آموزش کش��ور ب��ا بیان 

این مطل��ب گف��ت: ثبت نام و 
انتخاب رش��ته برای شرکت در 
تحصیلی  رش��ته های  گزینش 
آزمون سراس��ری دانشگاه ها و 
موسسات آموزش عالی براساس 
 س��وابق تحصیلی از  دوش��نبه 

4 آبان ماه از طریق س��ایت س��ازمان س��نجش آغاز 
می ش��ود و تا پنجش��نبه 7 آبان ماه ادام��ه دارد. وی 
به فارس افزود: برای ثبت نام و انتخاب رش��ته، همه 
داوطلبانی که در آزمون سراس��ری سال 94 شرکت 

کرده یا نکرده اند می توانند براساس ضوابط اعلام شده 
انتخاب رشته کنند. توکلی اظهار داشت: پذیرش برای 
تعدادی از رش��ته های تحصیل��ی کاردانی، دوره های 
روزانه علوم پزش��کی، رشته های تحصیلی موسسات 
آموزش عالی غیرانتفاعی و غیردولتی، دانشگاه پیام نور 
و مقطع کارشناسی پردیس های 
دانش��گاه های  دانش��گاهی، 
شریف و تهران براساس سوابق 
می گیرد.  ص��ورت  تحصیل��ی 
توکلی عنوان کرد: متقاضیانی 
که حداکثر تا 30 بهمن س��ال 
94 موفق به دریافت مدرک پیش دانشگاهی می شوند 
باید در مهلت در نظر گرفته شده به نشانی اینترنتی 
www.sanjesh.orj مراجعه و حداکثر ۵0 کدرشته 

محل را برای گزینش رشته ها انتخاب کنند.

گ�روه اجتماع�ی: روغ��ن زیتون 
پومیس به ص��ورت غیرمجاز وارد 
کش��ور ش��ده و وزارت بهداش��ت برای آن مجوزی 
ص��ادر نمی کند و مورد تایید نیس��ت. ب��ه گزارش 
»وطن امروز« هدایت حس��ینی، مدیرکل نظارت و 

ارزیاب��ی فرآورده های خوراکی 
و آش��امیدنی س��ازمان غذا و 
دارو گف��ت: روغ��ن پومیس از 
تفاله های روغن زیتون پس از 
روغن کشی با روش هایی خاص 
استخراج می شود و مورد تایید 

ما نیس��ت. وی تصریح کرد: با همکاری قوه قضائیه 
اق��دام به جمع آوری این روغ��ن زیتون کرده ایم و از 
مصرف کنندگان تقاضا داریم  روغن پومیس نخرند و 
وقتی کالایی را با این برچسب دیدند با سامانه 1490 

وزارت بهداشت تماس بگیرند تا همکاران ما اقدام به 
جمع آوری آن از بازار کنند. حس��ینی با بیان اینکه 
بخش��ی از روغن زیتون های موجود در بازار، تولید 
داخل هستند، افزود: روغن زیتون  داخلی از کیفیت 
مطلوب��ی برخوردار اس��ت و بخش دیگ��ری از این 
محصول  از خارج وارد می شود 
ک��ه  نظ��ارت و کنترل ه��ای 
م��داوم وزارت بهداش��ت را به 
همراه دارد. مدیرکل نظارت و 
ارزیابی فرآورده های خوراکی و 
آشامیدنی س��ازمان غذا و دارو 
یادآورشد: روغن  زیتون خارجی که از مبادی قانونی 
وارد می شود، دارای یک برچسب رهگیری است که 
نشان دهنده نظارت های سازمان غذا و دارو و کنترل 

کیفیت این محصولات است.

گروه اجتماعی: پژوهشگر دانشگاه 
آزاد اسلامی واحد ساوه با همکاری 
محقق��ی از دانش��گاه آزاد قزوین در ط��رح تئوری، 
مدلی جهت طراحی و ساخت کلید های الکترونیکی 
پیشنهاد داده اند که نتایج آن می تواند راهکار مناسبی 
در دستیابی به تجهیزات و قطعات در ابعاد نانومتری 
جهت کاربرد در حوزه ه��ای برق و رایانه، مخابرات و 
علوم زیس��تی باش��د. به گزارش »وطن ام��روز«، در 
س��اخت تجهیزات الکترونیکی نظیر ترانزیستورها، 
کوچک س��ازی یک اقدام لازم برای افزایش س��رعت 
محاس��بات در حج��م کوچک اس��ت اما ب��ه دلیل 
مشکلات ساختاری، این کوچک سازی بدون استفاده 
از نانوس��اختارها نظیر نانوس��یم ها، نقاط کوانتومی، 
نانولوله های کربنی و گرافن امکانپذیر نیست. از این 
رو مطالعات گسترده ای در جریان است تا ویژگی های 

این ساختارها مشخص ش��ود. پیمان نایبی، با اشاره 
ب��ه اینکه یکی از حوزه های تحقیقاتی اخیر، طراحی 
و ساخت قطعات بر پایه  نانوساختارهاست، عنوان کرد: 
»در این پژوهش، برای اولین بار یک کلید با استفاده از 
یک پیوندگاه متشکل از نانوسیم سیلیکونی و نانولوله  
کربن طراحی ش��د. نتایج محاسبات و شبیه سازی ها 
نش��ان داده با تغییر ش��کل پیوندگاه  برای مثال در 
اثر اعمال فش��ار، جری��ان الکتریکی عب��وری از آن 
تغیی��ر می کند. از این رو می توان 2 حالت روش��ن و 
خاموش را ایجاد کرد«. به گفته  این محقق، بررس��ی 
انواع پیوندگاه ها در حوزه  نیمه هادی ها و الکترونیک 
از اهمی��ت ویژه ای برخوردار اس��ت. در این کار، نوع 
جدیدی از پیوندگاه معرفی ش��ده است که می تواند 
در ساخت نانو ترانزیستورها و قطعات اپتو الکترونیکی 

مورد استفاده قرار گیرد.

گ�روه اجتماعی: رئیس کمیسیون 
اصل 90 مجلس ش��ورای اسلامی 
محت��وای نامه رئیس قوه قضائیه ب��ه رهبر انقلاب را  
تشریح کرد. محمدعلی پورمختار، رئیس کمیسیون 
اصل 90 مجلس ش��ورای اس��لامی با اش��اره به نامه 

رئیس قوه قضائیه به رهبر انقلاب 
درباره پرونده بورسیه ها، گفت: 
نظر آی��ت الله آملی این اس��ت 
که مصوبه ش��ورایعالی انقلاب 
فرهنگی درباره ارجاع نش��دن 
پرونده بورسیه ها به قوه قضائیه 

باید اصلاح ش��ود و محدودیت مراجعه به قوه قضائیه 
درب��اره این پرونده برداش��ته ش��ود. نماین��ده مردم 
کبودرآهن��گ در مجلس به مهر بیان داش��ت: طبق 
مصوبه شورایعالی انقلاب فرهنگی باید کمیته ای در 

شورا برای بررسی شکایت بورسیه ها تشکیل شود که 
به نظر من هم این مصوبه شورایعالی انقلاب فرهنگی 
ناقض قانون اساسی است. رئیس کمیسیون اصل 90 
مجلس با بیان اینکه قانون اساسی، دادگستری ها را 
مرجع تظلم خواهی قرار داده است، خاطرنشان کرد: 
اگ��ر چنین قانون��ی را مجلس 
تصویب می کرد، شورای نگهبان 
رد می ک��رد. پورمخت��ار اظهار 
داشت: مصوبه شورایعالی انقلاب 
فرهنگی ب��ه این دلیل تصویب 
ش��د که آرایی از س��وی دیوان 
عدال��ت در بعضی پرونده های مربوط به بورس��یه ها 
صادر ش��ده بود و شورایعالی انقلاب فرهنگی معتقد 
ب��ود دیوان عدالت نباید ب��ه جزئیات ورود کند چون 

صلاحیت این ورود را ندارد.

براس��اس مذاکرات صورت گرفته 
معاونت حمل ونقل و ترافیک تا 2 
هفته آینده طرح نهایی LEZ را به کمیسیون ارائه 
می دهد و تا پایان آبان ماه این طرح در شهر تهران 
اجرایی می شود. اقبال شاکری، رئیس کمیته عمران 

شورای اسلامی ش��هر تهران 
درب��اره اجرای ط��رح کاهش 
)LEZ( اظه��ار داش��ت: این 
طرح با عنوان کاهش آلودگی 
هوا در مناطق اجرایی می شود. 
وی به ف��ارس گفت: در طرح 

کاهش، خودروها دس��ته بندی می شوند و براساس 
س��لامت خودرو و نه براس��اس پ��لاک زوج و فرد  
می توانند در محدوده ه��ای این طرح  تردد کنند. 
شاکری افزود: هم اکنون هماهنگی بین پلیس راهور 

و معاونت حمل ونقل و ترافیک شهرداری تهران در 
حال انجام اس��ت که مبادل��ه اطلاعات نیز صورت 
گرفته است. رئیس کمیته عمران شورای اسلامی 
شهر تهران خاطرنش��ان کرد: زیرساخت های لازم 
برای اجرای طرح کاهش مهیا شده است و اطلاعات 
لازم از دوربین ه��ا ب��ه پلیس 
راهور برای اعمال قانون منتقل 
می شود. شاکری بیان داشت: 
در کمیس��یون عمران شورای 
ش��هر با کلیت ط��رح کاهش 
موافقت شده است و براساس 
مذاکرات صورت گرفته معاونت حمل ونقل و ترافیک 
تا 2 هفته آینده طرح نهایی را به کمیس��یون ارائه 
می دهد و تا پایان آبان ماه این طرح در شهر تهران 

اجرایی می شود.

گروه اجتماعی: در حالی اسناد ثبت 
برند فست فود آمریکایی »مک فلری

McFlurry« در ای��ران که ن��ام یکی از محصولات 
شرکت مک دونالد است، منتشر شده که رئیس اتاق 
اصن��اف با قاطعیت اعلام ک��رد، وزارت صنعت هیچ 
مجوزی صادر نکرده اس��ت. به گزارش تسنیم، پس 
از گفت وگ��وی علی فاضلی، رئیس اتاق اصناف ایران 
درباره اینکه مک دونالد درخواس��تی برای فعالیت در 
ایران نداشته است و قرار نیست برای فعالیت چنین 
بنگاه هایی در ایران مجوز صادر شود، اسنادی درباره 
ثبت علامت تجاری ش��رکت مک دونال��د در ایران با 
نام تجاری »مک فل��ریMcFlurry« که نام یکی از 
محصولات ش��رکت مک دونالد است، منتشر شد که 
نشان می دهد این برند آمریکایی که نمادی از فرهنگ 
آمریکای��ی نیز به حس��اب می آید در ای��ران به ثبت 

رسیده است. این امر دوباره واکنش رئیس اتاق اصناف 
را برانگیخت و گفت: هیچ شرکتی با نام مک دونالد و 
نام های مشابه ثبت نش��ده و هیچ مجوزی از طریق 
وزارت صنعت صادر نشده اس��ت. وی افزود: اگر قرار 
باشد یک ش��رکت خارجی در داخل کشور به عنوان 
یک برند ثبت شود اول باید در قوه قضائیه ثبت شرکت 
ش��ود. رئیس اتاق اصناف خاطرنشان کرد: در مرحله 
دوم این بنگاه اقتصادی باید از وزارت صنعت، معدن و 
تجارت مجوز بگیرد و بعد هم به امور اصناف می آید تا 
مجوزهای لازم را برای فعالیت به عنوان یک فروشگاه 
بزرگ یا فروش��گاه زنجیره ای دریافت کند. به گفته 
فاضلی برای ش��رکت مک دونال��د در مرکز اصناف یا 
وزارت صنعت هیچ نامی ثبت نشده است. وی عنوان 
کرد: وزارت صنعت، معدن و تجارت این مجوز را صادر 

نکرده و این موضوع حتی طرح هم نشده است.

آزمون

سلامت

دانشگاه

بهارستان

آوای شهر

خبر
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